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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

irányítójához

„Mikorra épül végre fel a bukaresti Ady Endre Elméleti Líceum kollégiuma? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy korábbi román-magyar kormányközi megállapodás értelmében a magyar állam a

battonyai Román Általános Iskola és Óvoda épületeit b ővítette és újította fel, míg a román

állam többek között azt vállalta, hogy kollégiumi épületet emel az egyetlen Bukarestben

működő , magyar tannyelvű középiskola, az Ady Endre Elméleti Líceum számára . Azonban

míg előbbit — egyébként nagyon helyesen — már 2008 szeptemberében birtokba vehették a

tanulók, utóbbi máig nem készült el . Pedig nagy szükség lenne a kollégiumra a román

fővárosban, hisz általa lehet ővé válna nemcsak a vidéki magyar tanulók beiskolázása, hane m

az iskola pedagógusainak elhelyezése is . Információim szerint a bentlakás építésének

leállásával, a finanszírozási pénzek eltűnésével kapcsolatban már a Román Korrupcióellenes

Hivatal, a DNA is vizsgálódik .



A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Van-e bármilyen érdemi párbeszéd a témát érintően a magyar és a román kormány

között ?

Mikor és milyen tartalommal volt legutóbb egyeztetés a két fél között ?

Az eredeti megállapodásnak megfelelően mikorra kellett volna a román államna k

befejeznie a bukaresti Ady Endre Elméleti Líceum bentlakását és mi a késedelem

oka ?

Mikorra várható a kollégium átadása ?

Budapest, 2015. augusztus 12 .

S avay István

Országgyű lési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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